
Referat
Amagerbro Provsti – Møder

AB: 2025-04-10, Provstiudvalgsmøde - d. 10-04-2025 kl. 17:00 til 18:45

Indeholder et eller flere lukkede dagsordenspunkter

Deltagere: Jakob Riis, Erling Støhrmann-Brun, Lisa Dalh Christensen, Christian Faber-Madsen, Lars Schou
Pedersen, Carin Juul Genfer, Peder Schlätzer-Larsen, Michael Krogstrup Nissen

Afbud fra Anne Grethe Christensen. Stedfortræder Søren Rosenkvist indkaldt og deltog.

Carin Juul Genfer deltog fra kl. 18:10 under punkt 9.2.
Lars Schou Pedersen deltog fra kl. 18:40 under punkt 14.

Mødepunkt Referat

1 - Godkendelse af dagsorden

 

Godkendt.

2 - Det Kirkelige Budgetudvalg i København

 

Erling Støhrmann-Brun orienterede fra
Budgetudvalgets temadag den 29. marts og fortalte,
at han repræsenterer provstiet i anlægsgruppen for
fordeling af anlægsmidler til B2026.

3 - Nyt fra Stiftsråd

Referat fra stiftsrådets møde den 17. marts er
udsendt 1. april.

Ingen bemærkninger.

4 - B2026 - ansøgninger til forøget driftsligning

Alle ansøgninger sendes i særskilt mail.

Provstiudvalget tog overordnet materialet til
efterretning. Til næste møde forberedes
fremsendelse af materialet til Budgetudvalget med
provstiudvalgets bemærkninger til
menighedsrådenes ansøgninger. Materialet
behandles på mødet med henblik på godkendelse
før fremsendelse til Budgetudvalget.

5 - Nathanaels: Ansøgning til PU om lokalfinansieret
præst

 

Sager:
AB: 2025- Nathanaels: Ansøgning til PU om
lokalfinansieret præst (2025 - 15716)

Ansøgning ikke imødekommet: Provstiudvalget
følger Biskoppens afslag.



Bilag:
Aktdokument, Ansøgning om lokalfinansieret
præstestilling ved Nathanaels kirke 230325, MR
Protokol 050225, MRX Protokol 220325

6 - Sundkirken: Ansøgning om brug af anlægsmidler

I forbindelse med igangsættelse af arbejdet med
energirenovering i Sundkirken, jf. nedenstående
godkendte ansøgning, har vi desværre konstateret at
det firma som har afgivet tilbud på renovering af
ventilationsanlægget, ikke længere er interesseret i
opgaven.
 
Vi har derfor indhentet nye tilbud og Pro Ventilation,
se tilbud vedhæftet,  som kan levere nu, er desværre
noget dyrere end dem der afgav det oprindelige
tilbud, vedhæftet som bilag 2.
 
Sundkirken ansøger derfor om lov til at bruge
yderligere 110.000 af de allerede bevilgede
anlægsmidler. (Vi havde lagt 10 % oven i
tilbudsprisen i vores ansøgning, da tilbuddet i
november var over et halvt år gammelt) 

Sager:
AB: Sundkirken - Energirenovering - ansøgning om
yderligere brug af bevilgede anlægsmidler (2025 -
15951)

Bilag:
Aktdokument, Tilbud og beskrivelse pro ventilation,
Bilag 2 - Tilbud 2024-3381-1

Ansøgning godkendt.

7 - Filips: Ansøgning om videreførsel af ikke
forbrugte anlægsmudler

Vi fik for ca. 4 år siden midler til etablering af
nøglesystem. Det viser sig nu at vi dengang nok
købte for billigt og vi allerede nu står i den situation
at det skal opdateres. Vi vil derfor gerne overføre kr.
119.112, - til denne opdatering.  (vV fik midlerne
under Corona søgte til ventilation i kirkerummet.)
Dette projekt er ikke længere relevant."

Ligeledes vil vi gerne overføre ”videreførte ikke
brugte anlægsmidler”  kr. 226.517,- til projekt
”terrassedøre i menighedssal” – skal bruges til fliser
foran de nye døre.

Der resterer derefter kr. 100.000,-  som er midler
givet til konsulenter ifb etablering af nyt køkken. –
Vi har nedsat et lokaleudvalg der skal komme

Ansøgning godkendes under forudsætning af, at der
fremsendes dokumentation for, hvorfra ikke
forbrugte anlægsmidler stammer og til hvilke
anlægsprojekter de bliver overført til. 



med forslag til både køkken og brugen af de
tidligere ”børnehave” lokaler.

Sager:
AB: 2025: Filips; Ansøgning om videreførsel af ikke
forbrugte anlægsmudler (2025 - 14094)

Bilag:
Afstemning af anlægsbevillinger 2024

8 - Simon Peters: Ansøgning til udviklingspuljen -
sommerhøjskole.

Ansøgning om støtte fra udviklingspuljen til
sommerhøjskole kr. 30.000,-.

Sager:
AB: Ansøgninger til udviklingspuljen (reserven) (2025
- 3682)

Bilag:
Aktdokument

Ansøgning godkendt.

9 - Sundby: Ansøgninger om del i udviklingspuljen
og ansøgning om at måtte overføre uforbrugte
midler fra 2024 til 2025

Sundby søger om midler fra udviklingspuljen:
1. Kr. 91.000,-: Mindested på Sundholm
2. Kr. 75.000,-: Musik til fredsandagter

(videreførsel af projekt påbegyndt i
2024)

3. Kr, 52.000,-: Spisefællesskaber
(videreførsel af projekt påbegyndt i
2024)

Ansøgning om overførsel af uforbrugte midler fra
2024 til 2025:

1. Kr. 5.408,18 restbeløb fra midler fra
udviklingspuljen til fortsatte
fredsandagter. 

2. Kr. 64.118,95 til afholdelse af
visionsdag i anden halvdel af 2025. 

Sager:
AB: Ansøgninger til udviklingspuljen (reserven) (2025
- 3682)

Bilag:
Aktdokument, Ansøgning - midler til mindested på
Sundholm, Ansøgning musik til fredsandagter,

Ansøgninger til udviklingspuljen:

1.                  Ansøgning trukket tilbage: Mail 9/4 fra
formanden fra Sundby: På grund af
ændrede planer vil vi gerne hermed
trække vores ansøgning om midler til et
mindested på Sundholm tilbage.

2.                  Ansøgning kan imødekommes under
forudsætning af, at der fremsendes
 evaluering og regnskab for projektet i
2024

3.                  Ansøgning kan imødekommes under
forudsætning af, at der fremsendes 
evaluering og regnskab for projektet i
2024.

Ansøgninger om overførsel af uforbrugte midler:

1.                  Godkendt
2.                  Godkendt.



Ansøgning spisefællesskaber

10 - Solvang: Ansøgning til udviklingspuljen ang.
tidsrejse

Solvang søger om kr. 39.638,00 fra udviklingspuljen
til projekt "Tidsrejsen - sommeraktiviteter for børn".

Sager:
AB: Ansøgninger til udviklingspuljen (reserven) (2025
- 3682)

Bilag:
Aktdokument, 2025-03-31 Tidsrejsen - 01-
Ansgningsskematiludviklingspuljen, 2025-03-31
Tidsrejsen - budget for aktiviteter

Ansøgning godkendt.

11 - Lån i fælles pastorat

Fra mødet den 19/3: Svar på spørgsmål til stiftet
vedr. lån i fælles pastorat - se vedhæftede:

Sager:
AB: 2025 - Provstiudvalg diverse (2025 - 15715)

Bilag:
Aktdokument

Stiftets svar taget til efterretning.

12 - LUKKET PUNKT 
Lukket punkt

 

13 - Konfirmandevent

Amagerbro Provsti har i gennem årene betalt alle
omkostninger ved afholdelse af konfirmandevents.
Der skal tages beslutning om at rette henvendelse til
Amagerland Provsti om at betale 1/3 af udgifter til
konfirmandevents fra og med B2026.

Amagerland Provsti kontaktes.

14 - LUKKET PUNKT 
Lukket punkt



15 - Eventuelt

 

Mødet slut 18:45.

Næste møde er den 14. maj kl. 18:00 i Sundby Kirke.

2025 - 13842 - Amagerbro Provsti – Møder 10-04-2025, 17:00



Jakob Riis (Amagerbro Provstiudvalg) Erling Støhrmann-Brun (Amagerbro
Provstiudvalg)

Lisa Dalh Christensen (Amagerbro
Provstiudvalg)

Christian Faber-Madsen (Amagerbro
Provstiudvalg)

Lars Schou Pedersen (Amagerbro
Provstiudvalg)

Carin Juul Genfer (Amagerbro
Provstiudvalg)

Peder Schlätzer-Larsen (Amagerbro
Provstiudvalg)

Michael Krogstrup Nissen (Amagerbro
Provsti)
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